
Schriftelijke vragen fractie Burgerbelangen Dinkelland d.d. 23 oktober 2023 

 

Onderwerp: voedselbank 

 

N.a.v. het krantenbericht van hedenochtend inzake het niet meer verstrekken van subsidie 

aan arme gezinnen in Twenterand hebben wij volgende vragen. 

 

1. Hoeveel gezinnen maken in Dinkelland gebruik van de voedselbank en hoeveel inwoners leven 

    in armoede?; 

2. Hoeveel geld geeft de gemeente aan subsidie aan de voedselbank?; 

3. Is dit structureel geld per jaar?; 

4. Is dit geld geborgd binnen de begroting van Dinkelland?; 

5. Voorziet het College een toename van deze subsidie aangezien steeds meer mensen 

     onder de armoedegrens komen door het landelijk beleid?; 

6. Welk beleid gaat het College de komende jaren uitstippelen t.b.v. de voedselbank? 


